
PROTOKÓŁ Nr 23/2/2010 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Oświaty 

odbytego w dniu 24.03.2010r. 
 

 

Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz.13.00 

Posiedzenie  
otworzył i obradom przewodniczył Pan Jarosław Lasota -  Przewodniczący 
Komisji. 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Plan robót drogowo – mostowych na rok 2010. 
3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane wg algorytmu z 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji osób Niepełnosprawnych na 2010 rok, 

b) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości wykorzystania dotacji udzielanych szkołom i placówkom 
oświatowym prowadzonym przez podmioty niepubliczne na terenie Powiatu 
Koneckiego, 

c) zmiany Uchwały Nr XXIV/25/2009 Rady Powiatu w Końskich z dnia 29 
kwietnia 2009r. 

d) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
powiatu koneckiego w 2010 roku, 

e) realizacji projektu w ramach działania 4.1 lokalne Strategie Rozwoju, Osi 4 
LEADER objętego Regionalnym Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich 
na lata 2007-2013 dla projektów kwalifikujących się do udzielania pomocy 
w ramach działania „Odnowa i rozwój wsi”, 

f) zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi powiatowy zasób 
nieruchomości, 

g) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Powiatu Koneckiego, 

h) dokonania zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2010r., 
4. Sprawy róŜne. 

 
Ad – 2. 
 
Plan robót drogowo – mostowych na rok 2010 przedstawił Dyrektor ZDP Pan 
Stanisław Mościński. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
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Przewodniczący Komisji Jarosław Lasota – zapytał, ile jest kilometrów dróg 
powiatowych i ile kosztuje remont 1kilometra. 
 
Pan Stanisław Mościński – powiedział, Ŝe na terenie powiatu jest 574 km. 
Dróg w tym 510 km o powierzchni twardej. Stwierdził, Ŝe koszt remontu dróg 
jest bardzo róŜny i zaleŜy czy jest to budowa wraz z kanalizacją, czy teŜ 
przebudowa. Kształtuje się od 1 do 2 mln złotych. Podał przykład ulicy 
Częstochowskiej w Radoszycach gdzie odcinek 900mb. Kosztował 2 mln 800 
tys. zł. 
 
Radny Antoni Szkurłat – zapytał, czy jest juŜ porozumienie z Burmistrzem na 
budowę drogi Krzywej i Wschodniej. Zapytał teŜ, co z drogą Kornica-Proćwin –
Modliszewice. 
 
Pan Stanisław Mościński – powiedział, Ŝe są ustne zapewnienia o wspólnej 
partycypacji w kosztach. Powiat natomiast ma przygotować dokumentację, która 
będzie w tym roku. Dodał, Ŝe droga w Kornicy i Proćwinie ma być kończona do 
2011 roku, bo obecnie gmina zakłada tam kanalizację. Stwierdził teŜ, Ŝe są 
jeszcze partycypacje związane z zakupem terenu. 
 
Radny Zdzisław Ostrowski – zapytał czy jest rozstrzygnięty przetarg na 
remonty cząstkowe i pozimowe. 
 
Pan Stanisław Mościński – powiedział, Ŝe wygrała firma z Podhala i wszystkie 
remonty mają być wykonane do 15 czerwca b.r. 
 
Radny Antoni Szkurłat – zapytał, jaki był koszt odśnieŜania. 
 
Pan Stanisław Mościński – powiedział, Ŝe do 10 marca b.r. koszt ten wyniósł 
600 tys. zł. 
 
Innych uwag nie wnoszono. 
 
Komisja przyjęła przedstawiony plan do akceptującej wiadomości. 
 
Ad – 3 a,b,c,d. 

Projekty uchwał w sprawie: 

• określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane wg 

algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji osób 

Niepełnosprawnych na 2010 rok , 

• ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu i zakresu 
kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji udzielanych szkołom 
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i placówkom oświatowym prowadzonym przez podmioty niepubliczne 
na terenie Powiatu Koneckiego, 

• zmiany Uchwały Nr XXIV/25/2009 Rady Powiatu w Końskich z dnia 29 
kwietnia 2009r. 

• określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
powiatu koneckiego w 2010 roku, 

przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej Pan Krzysztof Stachera.  

 

Dyskusji nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała wszystkie cztery  projekty  jednogłośnie pozytywnie.  
 
Ad – 3e. 
 

Skarbnik Powiatu Pani Edyta DrąŜkiewicz przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie realizacji projektu w ramach działania 4.1 lokalne 
Strategie Rozwoju, Osi 4 LEADER objętego Regionalnym Programem 
Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 dla projektów 
kwalifikuj ących się do udzielania pomocy w ramach działania „Odnowa 
i rozwój wsi”.  
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt jednogłośnie pozytywnie.  
 
Ad – 3h. 
 

Skarbnik Powiatu Pani Edyta DrąŜkiewicz przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 
2010r. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Antoni Szkurłat – zapytał, dlaczego obniŜyła się subwencja oświatowa. 
 
Pani Edyta DrąŜkiewicz – powiedziała, Ŝe wynika to ze zmniejszonej liczby 
uczniów. 
 
Radny Józef Duda – zapytał, ile wynosi kwota bazowa na 1 ucznia. 
 
Pani Edyta DrąŜkiewicz – powiedziała, Ŝe ponad 4 tys. zł. 
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Radny Zdzisław Ostrowski – zapytał ile trwa poŜyczka krótkoterminowa. 
 
Pani Edyta DrąŜkiewicz – powiedziała, Ŝe do końca roku budŜetowego. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt jednogłośnie  pozytywnie.  
 
Ad – 3f i g. 
 
Projekty uchwał w sprawie: 

� zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi powiatowy 
zasób nieruchomości, 

� zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Powiatu Koneckiego, 

 
przedstawiła Pani Mariola Gałka – pracownik Wydziału Administracyjno – 
Gospodarczego. 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała projekty uchwał jednogłośnie pozytywnie. 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 13.55. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za 
uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.  
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       Zdrowia i Oświaty 
 
 
Monika Trojanowska   Jarosław Lasota 
 
 
 
 
 
Końskie, dnia 24.03.2010r. 
 
 


